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رئیس مرکز اطلاع رسانی وزارت بهداشت، درمان و آموزش 
پزشکی گفت: تاکنون ۱۱۲ هزار و ۷۲۵ نفر در کشور به طور 
قطعی به ویروس کرونا مبتلا شده و با فوت ۵۰ نفر در 
۲۴ ساعت گذشته، تعداد جان باختگان کرونا در کشور به 
۶۷۸۳ نفر رسیده و خوشبختانه تاکنون 89 هزار و 428 
نفر از بیماران به طور کامل بهبود یافته و از بیمارستان 

ترخیص شده اند.
کیانوش جهانپور روز گذشته درباره آخرین آمار ابتلای 
قطعی به ویروس کرونا و موارد فوت ناشی از آن در کشور 
افزود: در ۲۴ ساعت گذشته تا ظهر دیروز )۲۴ اردیبهشت( 
بر اساس گزارش آزمایشگاه ها و دانشگاههای علوم پزشکی 
۱۹۵۸ بیمار جدید مبتلا به کووید-۱۹ در کشور شناسایی شد 
و با در نظر گرفتن موارد جدید، مجموع بیماران مبتلا به 

کووید- ۱۹ در کشور به ۱۱۲ هزار و ۷۲۵ نفر رسید.

رئیس مرکز روابط عمومی و اطلاع رسانی وزارت بهداشت 
ادامه داد: در طول ۲۴ ساعت گذشته ۵۰ بیمار دیگر مبتلا 
به کووید-۱۹ در کشور جان خود را از دست دادند و از زمان 
شیوع این بیماری در کشور تاکنون ۶۷۸۳ نفر جان خود 

را از دست داده اند.
جهانپور بیان کرد: بر اساس این گزارش ها تاکنون ۸۹ 
هزار و ۴۲۸ نفر از بیماران مبتلا به کووید- ۱۹ در کشور 
بهبودیافته و از بیمارستان ترخیص شده اند که حدود 
۸۰ درصد مبتلایان است. ۲۷۳۵ نفر از این بیماران نیز 
در وضعیت شدید این بیماری و به نوعی بحرانی تحت 

مراقبت قرار دارند که امیدواریم شفا پیدا کنند.
وی گفت: تاکنون ۶۲۹ هزار و ۵۳۴ آزمایش تشخیص 
کووید- ۱۹ در ۱۲۶ آزمایشگاه کشور انجام شده است حدود 
۲۵ درصد موارد جدید از بستری بیمارستانی و حدود ۷۵ 

درصد موارد جدید از افرادی است که به صورت سرپایی 
هستند و علایم خفیف دارند.

جهانپور افزود: ۴۹۰ مورد از موارد مثبت از موارد بستری 
است و ۱۴۶۸ مورد از بین مبتلایان سرپایی است که 
نمونه از آن ها احذ شده است و یک چهارم این موارد 
متعلق به استان خوزستان است، خوزستان کماکان در 
وضعیت قرمز و محل توجه ویژه است و دقت و جدیت 
بیشتری در همکاری مردم این استان با وزارت بهداشت 

لازم است.
رئیس مرکز روابط عمومی وزارت بهداشت گفت: هنوز 
جز  به  ها  استان  اکثر  در  اما  نیست  عادی  وضعیت 
خوزستان کاهش تدریجی موارد فوت و ابتلا را داریم. 
در استان خوزستان و تهران موضوع متفاوت است و 

خوزستان همچنان وضعیت قرمز و نگران کننده دارد.

آمار اندک مرگ و میر با وجود گسترش روزافزون کرونا 
در پهناورترین کشور دنیا و تبدیل آن به دومین کشور 
زنی ها در خصوص  بیمار کرونایی، گمانه  بیشترین  با 
غیرواقعی بودن آمار جانباختگان در این کشور را افزایش 
داده است با این وجود دولت روسیه چنین اظهاراتی 
را تکذیب می کند و مدعی است که رسانه های غربی 
به دنبال سیاه نمایی از روسها و نادیده گرفتن موفقیت 

سیستم بهداشت و درمان این کشور هستند.
تاتیانا گولیکووا معاون نخست وزیر و  رئیس ستاد مبارزه 
با کرونا در روسیه ضمن تکذیب این ادعا که نخست در 
روزنامه انگلیسی فاینانشال تایمز چاپ شد، اظهار داشت: 
روسیه هیچگاه آمار رسمی در مورد کووید-۱۹ را دست 

کاری نکرده است.
وی با ابراز خرسندی از اینکه خبرنگاران روزنامه فاینانشال 
تایمز انگلیس مشغول دیدن نشست او و همکارانش با 
رئیس جمهوری روسیه بوده اند، گفت: شنیدن این خبر 
خوشحال کننده است اما باید بدانند ما آمار غیرواقعی به 
رئیس جمهوری نمی دهیم و اگر می گوییم آمار مرگ 
و میر در کشورمان به دلیل کرونا یک هفتم میانگین 

جهانی است، هیچ دروغی نگفته ایم چرا که هرگز آمار 
دولتی را دستکاری نمی کنیم.

روزنامه فاینانشال تایمز مدعی شده است که آمار مرگ 
و میر طی ماه گذشته در شهرهای مسکو و سنپترزبورگ 
۷۲ درصد بیشتر از آمار مرگ و میر در این شهرها طی 

پنج سال گذشته بوده است.
روزنامه انگلیسی در ادامه نوشت: در مجموع آمار مرگ و 
میر در این دو شهر ۲ هزار و ۷۳ نفر بیشتر از میانگین 
آمار مرگ و میر پنج سال اخیر بوده است در حالی که 
آمار رسمی کووید-۱۹ برای این دو شهر روسیه ۶۲۹ نفر 

اعلام شده است.    .
گولیکووا گفت که در روسیه هر ماه آمار مرگ و میر با 
دلایل مرگ منتشر می شود و آمار مرگ و میر ماه اوریل 

هم در آخر ماه جاری منتشر خواهد شد.
ماریا زاخارووا سخنگوی وزارت امور خارجه روسیه نیز 
مقاله روزنامه انگلیسی فاینانشال تایمز و در ادامه آن 
مقاله درج شده در روزنامه نیویورک تایمز آمریکا درباره 
آمار قربانیان کووید-۱۹ در روسیه را »رگبار اخبار جعلی« 

خواند.

با شبکه تلویزیونی روسیه یک  زاخارووا در گفت وگو 
با بیان اینکه کارشناس ویروس شناس و امور پزشکی 
نیستم، افزود: من سال های متمادی است که در عرصه 
با  دلیل شغلم  به  و  کار می کنم  بین المللی  اطلاعات 
تدارک  مساله  در  جمله  از  غربی  و  خارجی  خبرنگاران 

مصاحبه در حال زندگی هستم.

89 هزار و 428 نفر از مبتلایان کرونا در کشور بهبود یافته اند

روسیه رد کرد:  در آمار قربانیان دستکاری صورت نگرفته

خبر

اندرحکایت مار خوش خط و خال 
»فساد در فوتبال«؛
از سئول تا اوین!

فوتبال  در  فساد  با  مبارزه 
و  مقطعی  کاری  نباید  را 
محدود به فدراسیون فوتبال 
و دو یا سه باشگاه دانست.

این مار خوش خط و خال 
با  که  ارکانی  تمامی  به 
فوتبال سر و کار دارند لولیده 
و حالا که خیلی ها دست 
پاچه شده اند که نکند یکباره دم در خونه هایی که از سفره 
فساد درست کرده اند را بزنند و آن ها را به تاریک خانه ای 

ببرند که انتهایش به روشنایی عدالت باز می شود.
در حال حاضر در یک محدوده نزدیک به هم یعنی خیابان 
سئول تا اوین و از آن جا تا برخی  محافل خبری که سر 
شاخه های اصلی مفاسد هستند هر روز با هزار سلام و 
صلوات می آیند و می روند ولی اگر مسئولان امنیتی و 
اطلاعاتی دیر بحنبند ممکن است مرغ برخی ها از قفس 

پریده باشد و راهی دوبی، ترکیه و یا شرق دور شوند...
آن ها که دوستان گرمابه و گلستان هدایتی ها بودند یا 
آن ها که در لوای مشاور چند باشگاه، اول هر فصل یکی 
دو بازیکن با چند برابر قیمت به استقلال و پرسپولیس 
و برخی تیم های شهرستانی قالب می کردند و به اندازه 
بودجه چند فدراسیون در اول هر فصل می بردند و یقه 
های پیراهن را سفت می بستند و لبخندی ملیح بر لب 

داشتند حالا به فکر فرار هم هستند.
آن ها که مربیان خارجی را به بهانه مبارزه با مربیان سنتی 
مثل چوب بر سر مربیان وطنی می کوبیدند و حق دلالی 
چرب و نرمی هم می گرفتند اکنون روزی صدبار می میرند 
و زنده می شوند... ٱن ها که لیست تیم ملی را 24 ساعت 
قبل از اعلام رسمی به چند دلال معروف می فروختند و 
دلال ها در این 24 ساعت از تازه دعوت شده ها میلیاردی 
می گرفتند تا تضمینی به تیم ملی دعوت شوند )!( باید 

هم بترسند...
آن ها که از هر دو تیم به بهانه نفوذ در داوران پول می 
گرفتند تا بازی ها را به نفع فلان تیم در بیاورند چون می 
دانستند جریان بازی به نفع یک طرف تمام می شود و در 

هر حال برنده نهایی بودند باید بترسند...
و البته یک توصیه از باب تجربه خدمت دلسوزان واقعی 
که وارد یک مبارزه نفس گیر و جنگ با مار هفت سر 
شده اند عرض می کنیم که اگر خوب و جدی و بدون 
در نظر گرفتن سفارش ها و حتی تهدیدها دست فاسدان 
و مفسدان را رو کنند و چنان تنبیه سفت و سختی برای 
این ها در نظر بگیرند که اگر یک کیسه پر از زر هم فردا 
جلوی یک نفر دیگر گذاشتند دلش نلرزد و یک بنیانی برای 
همیشه استوار کنند که افراد دست و دل پاک وارد میدان 
شوند نه دلال ها و دلال پرورها و کاسب کارها... با یک 
روز و دو روز هم این مسیر طی نمی شود بلکه باید یک 
گلوگاه دائمی و همیشگی باشد در غیر این صورت آب در 

هاون کوبیدن است...

یک شرکت دانش بنیان ایرانی با تکیه بر توان و تخصص 
نیروی انسانی خلاق موفق به بومی سازی سامانه تزریق 

درون سلولی شد. دستگاهی که نمونه آلمانی آن یک 
میلیارد تومان هزینه دارد و با این اقدام نمونه ایران ساخت 
دستگاه با قیمت ۳۵۰ میلیون تومان وارد بازار شده است.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از معاونت علمی و 
فناوری ریاست جمهوری، سعید خداخانی مدیر عامل 
این شرکت دانش بنیان با بیان اینکه، میکرومانیپورلاتور 
یا سامانه تزریق درون سلولی یکی از محصولات دانش 
بنیان این شرکت فناور است که درمان ناباروری یکی 
از مهمترین کاربردهای آن به شمار می رود، افزود: این 
محصول دانش بنیان دارای دو بازوی کنترل موقعیت 
و یک زوج مکانیزم میکروانجکشن است که توسط آن 
امکان نفوذ به غشای سلول برای انجام عملیات درون 

سلولی مهیا می شود.
وی ادامه داد: عملیات توسط دستگاه با دقت میکرون 
کشورهای  در  آن  ساخت  فناوری  و  می شود  انجام 
محدودی همچون آلمان، آمریکا و ژاپن وجود دارد که 
با ایران ساخت شدن آن، ایران نیز در فهرست کشورهای 

صاحب این فناوری قرار گرفت.
مدیرعامل شرکت دانش بنیان توسعه راهکارهای فنی دانا 
ترفند ادامه داد: البته محصول شرکت آلمانی در بازار با 

استقبال بیشتری مواجه است به همین دلیل محصول ما 
نیز از نظر کارکردی و نوع کاربری به این محصول نزدیک 

و بومی سازی شده است.
وی همچنین بیان کرد: البته این محصول علاوه بر حوزه 
ناباروری در حوزه هایی مانند زیست فناوری، ژنتیک و 
سلول های بنیادی نیز کاربرد دارد و مسیر انجام عملیات 
درون سلولی را هموار می کند. همچنین در خارج از این 
حوزه ها مانند میکروالکترنیک نیز می توان از دستگاه 

استفاده و کاربردهای نوینی برای آن تعریف کرد.
خداخانی با تاکید بر اینکه، هدف اصلی این شرکت دانش 
بنیان با بهره گیری از توان و تخصص نیروهای انسانی 
خود رفع چالش های فنی و مهندسی صنایع کشور است، 
افزود: با بومی سازی محصولات فناورانه برای رفع نیازهای 
کشور قصد داریم محصولاتی با قیمتی کمتر در اختیار 

مصرف کنندگان قرار دهیم.
وی اظهار داشت: ارزش نمونه آلمانی این محصول دانش 
بنیان یک میلیارد تومان است در صورتی که مدل ایران 
عرضه  تومان  میلیون   ۳۵۰ مشابه  کیفیتی  با  ساخت 
می شود و یک تیم خلاق و جوان ایرانی عملکرد آن را به 

طور کامل پشتیبانی می کند.

خبر اول

سامانه تزریق درون  سلولی بومی سازی شد

کرونا در ایران

سرمقاله

بین الملل

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار
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مدیرکل بیمه سلامت استان البرز اعلام کرد که برای 
پیشگیری از اشتباه دارویی ، تمام نسخ پزشکی استان 
از تیرماه امسال به صورت الکترونیکی پذیرفته می 

شود.
علوم  دانشگاه  از  نقل  به  »دنیای هوادار«  گزارش  به 
پزشکی البرز، سعید دکتر جوانشیر ادامه داد: در بحث 
حذف  کم  کم  دفترچه  سیستم  شدن  الکترونیک 
می شود و در  این مسیر کاربردش اما از بین نمی رود.

ثبت  الکترونیکی  به صورت  ویزیت ها  افزود:  وی 
را  داروی خود  ها  داروخانه  به  مراجعه  با  بیمار  و 

دریافت می کند.
سال گذشته موضوعی که به صورت ویژه دنبال شد 
بحث استحقاق سنجی در بیمارستان های دانشگاهی 
بود که خدمات را الکترونیکی افراد دریافت می کردند.

حذف ۵۰ درصد اسناد بیمارستانی سال گذشته   انجام  
شد که در بحث آمار به ما کمک قابل توجهی کرد.

مدیرکل بیمه سلامت استان البرز بیان کرد: اکنون این 
بحث برای بیمارستان های خصوصی، دیرکلینیک ها 
و مراکز غیر دانشگاهی مطرح است که بدون دفترچه 
پذیرش داشته باشند و تنها با ارائه کد ملی فرد خدمات 

به وی ارائه می شود.
این مسئول افزود: یکی از محاسن این امر این است 
که دیگر داروخانه نیازی به ثبت ندارد، ناخوانا بودن 
نسخ پزشکان  کمتر می شود و اینکه اگر یک یا چند 
قلم دارویی در داروخانه ای نبود در سیستم باقی مانده 
و مراجعان می توانند به قیمت بیمه ای از داروخانه 

دیگر داروی باقی مانده خود را دریافت کنند.
جوانشیر در بخشی دیگر تصریح کرد: جمعیت بیمه 
شده ما تا پایان خردادماه با شرایط قبلی ادامه داشته 
و کسانی که تمایل به پوشش بیمه ای بیمه سلامت 
دارند می توانند تا قبل از خرداد سال جاری از طریق 
آزمون وسع ثبت نام کنند و افرادی که اقدام نکرده اند 
یا باید در آزمون وسع شرکت کنند و یا باید سرانه بیمه 

ای را پرداخت کنند تا مورد بیمه شدن قرار گیرند.
مدیرکل بیمه سلامت استان هم چنین اعلام کرد: 
از تیرماه تاریخ اعتبار دیگر برای دفترچه های بیمه 
سلامت درج نمی شود مگر آن هایی که از قبل اعتبار 

درج شده باشد.
خاص  بیماران  درمان  هزینه  زمینه  در  مسئول  این 
داشت : هزینه بیماران  خاص استان  ۱۱ درصد بودجه 
البرز صرف خود می کند و ۲۲ برابر افراد سالم دارای 

هزینه هستند.

»مدیرکل بیمه سلامت استان البرز« خبر داد:

پذیرش الکترونیکی نسخ پزشکی از تیرماه امسال

اجتماعی

همراه با خانم کوهنورد شاعر؛
عبور از چشمه های زیبا 

تا رسیدن به قله

او تمامی قلل ایران را حداقل یکبار فتح کرده است. عاشق 
کوه و کوهنوردی است و می گوید لذتی که در کوه هست 
هیچ جای دیگر پیدا نمی شود. و البته بسیار هم خوش ذوق 
و قریحه است و برای هر صعودش متنی زیبا همراه با قطعه 

شعری می سراید.
خانم »مهناز الله وردی میگونی« این بار به قله میگون صعود 
کرده تا دین خود را به زادگاهش ادا کرده باشد؛ یک گزارش هم 
نوشته در قله که برای روزنامه »دنیای هوادار« ارسال داشته و 

ما نیز آن را تقدیم می کنیم به مخاطبان عزیزمان: 
سی  در  بود؛  میگون  من  زیبای  زادگاه  در  صعود  بار  این 
کیلومتری تهران، با آب و هوای دلپذیر و خنک که در وسط 
تابستان یخچال های برفی و هوای خنک و دلچسب آن همه 
را مبهوت خویش ساخت، با چشمه سارها و باغ های زیبای 

گیلاس و آلبالو.
یکی از قله های زیبای آن »آهنگرک« ۳۳۸۰ متری است؛ قله 
ای جان سخت و وحشی و البته بسیار زیبا، یک پیمایش 

حدودا ده ساعته!
سرپرست گروه  دکتر میرشفیعی از چندین مسیر آن مسیر 
سنگی از دره هملون را انتخاب نمود. از دشت هملون تا قله 
حدود چهار ساعت و 27 دقیقه پیمایش و اکثرا دست به 

سنگ بود حدود دوازده ظهر به قله رسیدیم.
از ویژگی های این مسیر، نسیم خنکی که می وزید، چشمه 
سارهای زلال بین راه و دشت گیاه لاایچ وریواس در چندین 
رنگ مختلف بودند که زیبایی دشت را صد چندان می نمودند 
و برف عجیبی که در این وقت سال مثل دایه ای که به نوزاد 
شیر می دهد از شیره جانش قطره قطره به آنان می نوشاند که 
سبب طراوت و سرسبزی شان در این منطقه و بهترین چراگاه 

دام و صد البته صفای جان ما آدم ها شد.
مسیر برگشت از مسیر کوه آهار بود که شیب ملایم تری 
داشت ک ضمن  لذت بردن از مسیر حدود چهار ساعت طول 

کشید. خداوندا سپاس...

استاندار البرز، آمادگی نیروهای مسلح جمهوری اسلامی 
ایران برای دفاع از آرمان ها و ارزش های دینی و ملی 

مثال زدنی است.
عمومی  روابط  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
استانداری البرز عزیز اله شهبازی روز گذشته در بازدید از 
مرکز یگان ویژه استان البرز در ماهدشت کرج افزود: همه 
نیروهای مسلح کشورمان اعم از ارتش جمهوری اسلامی 
و  زمینی  هوایی،  های  نیروی  و  پاسداران  سپاه  ایران، 

دریایی و انتظامی یک ید واحد هستند.
وی ادامه داد: کسانی که برای دفاع از آرمان های انقلاب 
نزد  ای  ویژه  جایگاه  اند،  پوشیده  رزم  لباس  اسلامی 

پروردگار دارند.
شهبازی با بیان اینکه با برنامه ریزی های صورت گرفته 
در البرز تهدیدها به فرصت تبدیل شد، گفت: از سردار 

فرماندهی نیروی انتظامی البرز که با حداقل امکانات در 
این استان پرجمعیت و پرچالش، نیروی انتظامی را به 
خوبی، نیکی و اجتماع محوری اداره می کند، قدردانی 

می شود.
وی افزود: امید است با همراهی و همکاری و همفکری 
عزیزان نیروی انتظامی به عنوان بهترین نیروی خدمتگزار 
نیروی  برای  موجود  وضعیت  درخور  امکانات  بتوانیم 

انتظامی استان فراهم کنیم.
استاندار البرز اضافه کرد: متناسب با سیاست های اعمالی 
شورای امنیت ملی و شورای تامین استان از همراهی و 

تعامل با نیروی انتظامی دریغ نشده است.
شهبازی افزود: در بهترین وضعیت و امنیت کامل پس 
از ۴۲ سال پیروزی انقلاب اسلامی که شجره طیبه آن 

را امام راحل )ره( کاشتند روز به روز موفق تر هستیم.

»البرز« چه خبر؟

»استاندار البرز«:

آمادگی نیروهای مسلح مثال زدنی است 

مکث

پایتخت

رئیس پلیس مبارزه با مواد مخدر استان البرز از 
روانگردان  مواد  کیلوگرم  هشت  از  بیش  کشف 
شیشه و ۱۶ کیلوگرم هروئین در شهرستان کرج 

خبر داد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرناف سرهنگ 
علی عسکری روز گذشته با اعلام این خبر اظهار 
داشت: در پی دریافت خبری مبنی بر فعالیت فردی 
در مناطق  روانگردان  و فروش مواد  امر خرید  در 
مختلف شهرستان کرج، بررسی موضوع در دستور 
قرار  البرز  استان  مواد مخدر  با  مبارزه  پلیس  کار 

گرفت.
پلیسی  و  اطلاعاتی  اقدامات  انجام  با  ماموران 

مخفیگاه متهم را در منطقه گرمدره شناسایی کرده 
با مواد مخدر  پلیس مبارزه  به همراه ماموران  و 
تهران بزرگ به محل مورد نظر اعزام شده و در یک 

عملیات غافلگیرانه نامبرده را دستگیر کردند.
عسگری افزود: در بازرسی مخفیگاه متهم هشت 
کیلو و ۹۹۰ گرم مواد روانگردان شیشه، ۱۶ کیلو و 
۴۰۰ گرم هروئین و یک کیلو ۶۰۰ گرم سایر مواد 

مخدر کشف شد.
رئیس پلیس مبارزه با مواد مخدر استان البرز در 
پایان خاطرنشان کرد: مرکز فوریت های پلیسی ۱۱۰ 
به صورت ۲۴ ساعته آماده دریافت اخبار و اطلاعات 

پلیسی شهروندان است.

مدیرعامل شرکت ساماندهی صنایع و مشاغل شهر تهران اعلام 
و  شناسایی  دستفروش  عنوان  به  نفر  هزار  پنج  تاکنون  کرد: 

اطلاعات آن ها مورد تایید قرار گرفته است.
شرکت  عمومی  روابط  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
مفاخریان  سیدعلی  تهران،  شهر  مشاغل  و  صنایع  ساماندهی 
با  که  تهران  اسلامی شهر  اجتماعی شورای  کمیته  در جلسه 
اینکه  بیان  با  شد،  برگزار  دست فروشان  ساماندهی  موضوع 
دست فروشی طیفی از صنوف بدون مجوز است، گفت: فعالان 
این صنوف فاقد اتحادیه یا ارتباط با اتاق اصناف هستند و با 

وجود آسیب پذیری، بسیار آسیب زا هستند.
ماهیت  چراکه  است  زا  آسیب  دستفروشی  داد:  ادامه  وی 
می تواند  بنابراین  نیست؛  شفاف  شهری  مدیریت  برای  آن  
کسبه  یا  شهروندان  برای  مرور  و  عبور  پیرامون  مشکلاتی 

رسمی ایجاد کنند.
مفاخریان تصریح کرد: تامین زمین و صدور مجوز برای ایجاد روز 
بازارها در کنار شناسایی دست فروشان می تواند به ساماندهی 

کامل دستفروشی بیانجامد.
مدیرعامل شرکت ساماندهی صنایع و مشاغل شهر تهران با تاکید 
بر اینکه نرم افزار سامان بازار می تواند نقش زیادی در شناسایی 
ساماندهی دست فروشان  برای  موجود  ظرفیت های  و  ماهیت 
ایفا کند، گفت: تاکنون اطلاعات حدود پنج هزار نفر بر اساس 
سکونت در تهران، سرپرست خانواده بودن و شاغل نبودن تایید 
شده است و تعدادی از ثبت نام شدگان هم به دلیل نقص در 
اطلاعات واردشده فرصتی برای اصلاح اطلاعات خواهند داشت.
وی یادآور شد: برای این افراد با توجه به نوع کسب وکارشان در 

روز بازارها مکان یابی می شود.

سرهنگ »علی عسکری«: 
حدود 30 کیلوگرم مواد روان گردان شیشه

 و هروئین در کرج کشف شد

شهرداری تهران:
پنج هزار دستفروش پایتخت تاکنون شناسایی شدند
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همه آنچه که تحت عنوان »کمپین« در زمینه برندآفرینی مطرح 
می شود، برمینای هدف به سه نوع زیر تقسیم می شود:

با اهداف کوتاه مدت

بیشترین نوع کمپین در ایران است. مثل کمپین برای 
تحقق یک هدف کوتاه و مشخص یا در یک زمان مشخص 
)رویداد(. مانند یک برنامه کامل و جامع برای نمایشگاه که 
یک ماهه باید جمع شود. این نوع کمپین ممکن است در 

بازه زمانی چند روز تا چند ماه تعریف، تدوین و اجرا شود.

با اهداف میان مدت

مانند کمپین هایی که برای ایجاد آگاهی برند، هویت برند، 
تصویر ذهنی برند، شخصیت برند و... تعریف می شود، از 

این نوع هستند. المانهایی که یک بار برای برند تعریف 
می شود. این المانها معمولا تبدیل به یک کتاب راهنمای 
هویت برند یا سازمان می شود. هر اتفاقی برای برند بیفتد، 
نباید هویت، شخصیت یا تصویر ذهنی آن به این سادگی 
در ذهن مخاطبان تغییر کند. پس باید برنامه ای جامع 
و یکپارچه وجود داشته باشد که از این المانها دفاع کند. 
وقتی این استراتژی مشخص باشد دیگر نیازی نیست تا 
مدیران هر روز به جزییات برند بیندیشند. گرچه شاید بعد 

از چند سال نیاز به بازبینی در این عناصر هم باشد.

با اهداف بلندمدت

نوع جامع و همه جانبه )۳۶۰ درجه( که به آن کمپین برند 
آفرینی )Branding Campaign( می گوییم.

سه فاز اصلی کمپین برندآفرینی )کمپین ۳۶۰ درجه(
کمپین برندآفرینی )کمپین ۳۶۰ درجه( که جامع ترین و 
کامل ترین نوع در برندینگ است، براساس این مدل، در 

سه فاز اصلی زیر قابل اجراست:
:)Pre-Branding Campaign( 1. پیش کمپین برندینگ

بخش تحقیق، توصیف و تشخیص. این بخش چهار پایه 
اصلی دارد که آنرا چهارپایه برندینگ می نامیم. این چهار 
پایه که در واقع توصیف و شناخت خود )S(، مخاطب 

)A(، محیط )E( و ارتباطات خلاق )C( است، به عنوان 
چرخه CASE شناخته می شود.

:)Branding Campaign( 2. برنامه اصلی برندینگ
بخش تحلیل، آفرینش و تجویز. در این بخش، اطلاعات 
بدست امده از فاز اول )چهارپایه برندآفرینی( تحلیل شده 
و بر اساس آن، نسخه برند تجویز می شود. در این فاز 
نیز، سه بعد اصلی برند به عنوان یک موجود زنده در چهار 
 ،)Brand Mind( گام تدوین می شود: آفرینش ذهن برند
آفرینش   ،)Strategic Creativity( استراتژیک  خلاقیت 
 Brand( آفرینش جسم برند ،)Brand Heart( قلب برند

)Body
:)Post-Branding Campaign(3. پسا کمپین برندینگ

نوعی  به  بخش  این  ارزیابی.  و  نظارت  اجرا،  بخش 
مهمترین بخش برندینگ است. یک اجرای موفق از یک 
برنامه متوسط نتایج موفق به بار می آورد و یک اجرای 

ناموفق حتی بهترین کمپین ها را به نابودی می کشاند.
دسته بندی های دیگری هم برای کمپین می توان 
اساس  بر  بندی  دسته  مثال  عنوان  به  کرد.  تعریف 
مخاطب )B2B و B2C(، بر اساس زمان )بلندمدت، میان 
مدت و کوتاه مدت(، بر اساس بودجه )بزرگ، متوسط 

و کوچک( و...

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

کمپین های برندینگ چیست و انواع آن کدامند؟

ترس از موج دوم کرونا 
بورس های جهانی را قرمز کرد

روز گذشته شاخص های بورسی جهان و قیمت نفت افت 
چشم گیری داشتند؛ چرا که آن ها از موج دوم ویروس 

کرونا و تاثیر ویرانگر آن بر بازارهای مالی ترسیده اند.
رویترز  ایرنا،  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
می نویسد:»سرمایه گذاران که با چند ماه گذشته با ضرر 
و زیان گزافی به دلیل همه گیری ویروس کرونا مواجه 
بودند، حالا نیز گرفتار تنش های تجاری مجدد چین و 

آمریکا شده اند.«
که   MSCI’s جهانی شاخص  رویترز،  گزارش  اساس  بر 
و ۱۶۴۴  توسعه یافته  کشور  در ۲۳  معاملات  وضعیت 
شرکت بزرگ بورسی را نشان می دهد، در معاملات روز 
ارزش شاخص گسترده  کرد.  افت  درصد  چهارشنبه ۰.۳ 
درصد کاهش  به ۱.۶  نزدیک  استاکس ۶۰۰،  پان اروپایی 

یافت.
سهام ها در دویچه بانک آلمان نیز ۴.۴ درصد سقوط کردند. 
این وضعیت قرمز بورسی، بعد از گزارشی اتفاق افتاد که 
نشان می داد مدیران ارشد برای کاهش هزینه ها یک ماه 
حقوق ثابت را پرداخت نکرده اند. همچنین وام دهنده های 
آلمانی »کامرز بانک« و »ای بی ان هلند« نیز در سه ماهه 

اول امسال، زیان گسترده ای داشته اند.
در صندوق  رئیس سرمایه گذاری  »فرانسیس ساوارای«، 
مدیریت دارایی ثروت سوئیس می گوید: »ما فصل درآمدی 
کووید-۱۹  دوم  فاز  وارد  حالا  و  سرگذاشته ایم  پشت  را 
شده ایم. همین مسئله ابهاماتی درباره وضعیت اقتصادی 
ایجاد می کند که سنگینی زیادی به بازارهای مالی تحمیل 

می کند.«
او ادامه می دهد:»ما فکر نمی کنیم که روند اصلاحی را 
رو  از وضعیت  زیادی،  با سرعت  بازارها  شروع کرده ایم. 
به رشدشان دور شدند و حالا در شرایط تثبیت و تقویت 

هستند.«
در   MSCI’s رویترز، شاخص گسترده گزارش  اساس  بر 
بورس  آتی  معاملات  در  اما  کرد.  رشد   ۰.۳ امروز  آسیا 

آمریکا، شاخص S&P۵۰۰ نزدیک به ۰.۲ درصد افت کرد.
رویترز درباره تحولات این روزهای بازارها می نویسد: »با 
کاهش سرعت گسترش ویروس کرونا در برخی از کشورها، 
بازارهای سهام در هفته های اخیر رشد چشمگیری داشتند. 
در بعضی از قسمت های ایالات متحده آمریکا، اروپا و آسیا 
کسب وکارها بعد از چند هفته قرنطینه بازگشایی شده آند. 
اما با این حال، سرمایه گذاران نگران هستند که عجله برای 
باز کردن مجدد کارخانه ها و فروشگاه ها زود باشد و موج 

دوم ویروس کرونا، وضعیت بازارها را بدتر کند.«

زلزله ای که چند شب پیش حدود نیمه های شب در 
حوالی دماوند رخ داد و در تهران و کرج و دیگر شهرهای 
حومه نیز احساس شد، قانون سکونت شهرداران از جمله 
شهردار فردیس در شهر تحت مدیریت خود را برجسته کرد.
طبق قانون، مطابق ماده 5 )د( تبصره 4 ماده 80 قانون 
شوراها و همچنین مطابق دستورالعمل شرایط سکونت 
شهرداران و شرایط احراز شهردار به صراحت اشاره می کند 
که شهردار به همراه خانواده اش بایستی بعد از ابلاغ حکم 

در محل محدوده قانون شهر خود سکونت داشته باشد.
فردیس  شهردار  شود  می  گفته  که  است  درحالی  این 
در یکی از مناطق تهران سکونت دارد و شاید بر همین 
اساس بود که وقتی خبر آماده باش نیروهای شهرداری 
فردیس ساعت 9 صبح یعنی حدود 10 ساعت بعد از وقوع 
زلزله، روی خروجی پایگاه خبری مدیریت شهری فردیس 
قرار گرفت، با بازتاب های منفی بسیاری در شبکه های 

اجتماعی مواجه شد، البته در مورد اینکه شهردار فردیس 
در این شهر ساکن است یا در تهران، تاکنون هیچگونه 

اطلاع رسانی انجام نشده است.
به عنوان نمونه گفته شد در حالی که بیش از 10 ساعت 
از زلزله نیمه شب گذشته می گذرد و مجموعه مدیریت 
شهری و همچنین شهردار فردیس باید به صورت آنلاین 
در محل حضور داشته و آماده خدمت رسانی به تبعات 
احتمالی زلزله باشد، پایگاه خبری مدیریت شهری فردیس 
ساعت ۹ صبح در خصوص  آماده باش عوامل اجرایی و 

خدمات رسان اطلاع رسانی کرده است.
البته طبق قانون پیش گفته در خصوص سکونت شهردار 
و خانواده اش در شهر محل خدمت، قانون گذار یک ماه 
بعد از ابلاغ به شهردار منتخب، فرصت داده که اگر در 
شهر دیگری سکونت دارد، در طول این مدت بتواند خود و 
خانواده را به شهر تحت مدیریت منتقل کند، ضمن اینکه 
زمان ابلاغ و شروع بکار شهردار فردیس 18 دی ماه سال 

98 یعنی بیش از چهار ماه پیش بوده است.
از سوی دیگر جلسه علنی روز سه شنبه 23 اردیبهشت 
ماه جاری شورای فردیس به علت به حد نصاب نرسیدن 
اعضا تشکیل نشد و فقط آقایان رضا اسماعیل ذبیحی، 
سیدحسن افتخاریان، مجتبی قاسمی و وحید بخت آزاد 

حضور داشتند.
ناگفته نماند که به حد نصاب نرسیدن و کنسل شدن 
جلسات شورای فردیس مسبوق به سابقه است و شمار 
جلسات تشکیل نشده در طول سه سال عمر این شورا 
چندان کم نبوده است، اما دستور جلسه امروز که دویست 
و شصت و ششمین جلسه رسمی )فوق العاده( این شورا 
محسوب می شود از جمله شامل بررسی مصوبات نود 
و سومین جلسه کمیسیون برنامه و بودجه و هشتاد و 
نهمین جلسه کمیسیون عمران و شهرسازی و خدمات 

شهر بوده است.
علاوه براین، بررسی تبصره های بودجه سال 99 شهرداری 
فردیس و بررسی نامه های واصله از دیگر دستورات جلسه 
امروز بوده است که گویا گفته می شود در نامه های 
واصله موضوع محل سکونت شهردار فردیس نیز مورد 

توجه و دقت قرار گرفته است.

به هر حال یک عدم تشکیل جلسه، به شمار جلسات 
تشکیل نشده شورای فردیس افزوده شد، لیکن جلسه 
علنی روز یکشنبه هفته جاری شورای اسلامی فردیس 
در ردیف جلسه های خاص بود که در آن سه عضو شورا 
شامل حسن سعیدی باشسیز، رضا اسماعیلی ذبیحی و 
سیدحسن افتخاریان، در خصوص مسایل و نارسایی های 
مختلف شهر به شهردار فردیس تذکر داده و از او خواستند 
با یادداشت این تذکرها، خود را آماده پاسخگویی در هفته 

آینده کند.
خلاصه اینکه براساس گفته های منابع خبری نزدیک 
نداشتن شهردار  به شورا، مدتی است موضوع سکونت 
فردیس در این شهر، به یکی از دغدغه های برخی اعضای 
این  شدن  تر  داغ  به  زلزله  وقوع  که  شده  تبدیل  شورا 

موضوع بیش از پیش دامن زد.
بدیهی است که در این مجال اندک امکان بیان همه 
حرف ها و عملکردها نیست، ضمن اینکه شورا و مدیریت 
شهری فردیس در طول سه سال عمر خود فراز و فرودهای 
بسیاری را پشت سر گذاشته است و متاسفانه وقتی که 
در مواردی  فردیس می شد،  آبادانی  باید صرف عمران 
به اختلاف و گاه به مجادله و کشمکش گذشت و کام 
فردیسوندان از استقلال شورا و شهرداری فردیس نه تنها 
شیرین نشد که بیشتر به تلخ کامی انجامید و ما بنا داریم 
که در اولین فرصت مناسب، به جزییات عملکرد دلسوزان 
شهر و نیز بانیان و عوامل تلخ کامی شهروندان بپردازیم.

دیدگاه

زلزله اخیر قانون سکونت شهرداران در شهر خود را برجسته کرد

مدیریت برند

بورس

منصور جمشیدی

  پیشکسوت مطبوعات

های  گفته  براساس  اینکه  خلاصه 
مدتی  شورا،  به  نزدیک  خبری  منابع 
است موضوع سکونت نداشتن شهردار 
فردیس در این شهر، به یکی از دغدغه 
های برخی اعضای شورا تبدیل شده که 
وقوع زلزله به داغ تر شدن این موضوع 

بیش از پیش دامن زد.

دکتر علی قوامی

  تحلیل گر بازارسرمایه
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روزنامه

5 شهری

»دنیای هوادار« گزارش می دهد؛

130  ایستگاه لرزه  نگار برای کشور کافی نیست
دو رام قطار برای مترو تا خرداد تکمیل می شود

بازار اجاره تحت تاثیر شیوع کرونا

مدیرعامل متروی تهران از اختصاص بخشی از کمک های 
وزرات نفت به تکمیل ساخت دو رام قطار خبر داد.

به گزارش »دنیای هوادار«، علی امام در مورد توییت وزیر نفت 
مبنی بر پرداخت ۱۵میلیون دلار برای خرید واگن از محل 
صرفه جویی در مصرف سوخت، گفت: از آنجا که سفر با مترو، 
موجب صرفه جویی در مصرف سوخت می شود، براساس 
قانون وزارت نفت مکلف است که مبالغی را از محل صرفه 
جویی در مصرف سوخت به مترو بپردازد که این واریزی در 

این راستا بوده است.
او گفت: از آنجایی که این پول به ازای هر سفر شهروندان 
با مترو محاسبه می شود، این مبلغ به شرکت بهره برداری 
مترو داده شده است و این اعتبارات برای نگهداری ناوگان 
استفاده می شود. البته بنا به صلاحدید معاون حمل و نقل و 
با توجه به لزوم ساخت واگن ها از این مبلغ واریزی، حدود 

۱۵ میلیارد تومان به شرکت واگن سازی داده شد تا نسبت 
به تکمیل ۱۴ واگن )دو رام قطار( باقی مانده از ثبت سفارش 

۷۰واگن  اقدام شود.
امام با بیان اینکه این مبلغ واریزی به شبکه مترو که حدود 
۱۵۶ میلیارد تومان بوده، تا سه ماهه دوم سال ۹۸ را تسویه 
می کند، افزود: امیدواریم با توجه به تزریق این پول به شرکت 
واگن سازی تا پایان خردادماه بتوانیم دو رام قطار را وارد 

چرخه ناوگان متروی تهران کنیم.
چندی پیش بیژن زنگنه؛ وزیر نفت در صفحه توییتری خود 
نوشت که وزارت نفت )شرکت ملی نفت ایران( با استفاده از 
ظرفیت های قانونی صرفه جویی مصرف سوخت و در اجرای 
مصوبه شورای اقتصاد این اقدام را انجام داده است که از این 
محل، بیش از ۱۵ میلیون دلار برای خرید واگن برای افزایش 

فاصله گذاری اجتماعی به شرکت مترو پرداخت شده است.

که  می کنند  اعلام  موجران  از  بسیاری  حاضر  حال  در 
مستاجر آنها اجازه بازدید از آپارتمان توسط متقاضیان اجاره 
برای سال جدید را نمی دهند؛ چراکه نگران ابتلای خود و 
خانواده به کرونا در جریان نقض فاصله گذاری اجتماعی 

طی بازدیدهای ملکی هستند.
به گزارش »دنیای هوادار«، بررسی فایل های اجاره موجود 
نزد بنگاه های ملکی و موتورهای جست وجو نشان می دهد 
موتور بازار اجاره هنوز روشن نشده و عرضه املاک اجاری 
بسیار محدود است. تحقیقات میدانی از بازار اجاره حاکی 
است بی رمقی بازار اجاره در آستانه خرداد بیش از هر چیز 
بازمی گردد. در حال  از شیوع کرونا  ناشی  به شرایط ویژه 
حاضر بسیاری از موجران اعلام می کنند که مستاجر آنها 
اجازه بازدید از آپارتمان توسط متقاضیان اجاره برای سال 
خانواده  و  خود  ابتلای  نگران  چراکه  نمی دهند؛  را  جدید 

طی  اجتماعی  فاصله گذاری  نقض  جریان  در  کرونا  به 
بازدیدهای ملکی هستند. طبیعی است مستاجران تمایل 
ندارند محیط خصوصی زندگی خود را در معرض مخاطره 
قائل  خود  برای  را  حق  این  و  دهند  قرار  ویروس  انتشار 
هستند که تا پایان مدت سکونت در ملک، از امنیت خاطر 

لازم در این شرایط ویژه برخوردار باشند.
به  اینکه  بدون  قراردادها  از  برخی  شده  ماجرا سبب  این 
شکل رسمی تمدید شود، با توافق طرفین برای مدت دو 
سه ماه آتی اعتبار داشته باشد تا امکان بازدید ملکی با 
کنترل شیوع اپیدمی کرونا فراهم شود. در عین حال برخی 
همکاری  محدود  شکل  به  موجران  با  نیز  مستاجران  از 
می کنند، به این صورت که فقط در یک ساعت مشخص 
و فقط به یک نفر با فرض مجهز بودن به تجهیزاتی نظیر 

ماسک و دستکش، اجازه بازدید می دهند.

موسسه  وابسته   کشوری  نگاری  لرزه  مرکز  رئیس 
ژئوفیزیک دانشگاه تعداد ایستگاه های لرزه نگاری در 
کشور را تعداد ۱۳۰ ایستگاه دانست و گفت: طبق برنامه 
ششم توسعه تعداد ایستگاه های لرزه نگاری در کشور 

باید به عدد ۴۰۰ ایستگاه برسد.
به گزارش »دنیای هوادار«، دکتر علی مرادی در خصوص 
اختصاص اعتبارات برای افزایش تعداد ایستگاه های 
لرزه نگاری در کشور، خاطر نشان کرد: تاکنون اعتباراتی 
برای افزایش تعداد این ایستگاه ها اختصاص داده شده 
است ولی این اعتبارات بر اساس میزان نیاز کشور به این 

دستگاه ها نیست.
موسسه  وابسته  کشوری  نگاری  لرزه  مرکز  رئیس 
اینکه دستگاه های  بیان  با  تهران  دانشگاه  ژئوفیزیک 
لرزه نگاری دستگاه های حساسی هستند، و با سفارش 
ساخته و تحویل می شوند گفت: برای ثبت صحیح 
حرکات زمین لازم است این ایستگاه ها در مناطق دور 
دست جایی که لرزش های ناشی از فعالیت بشری کم 

است ، ساخت و راه اندازی شوند.
او اضافه کرد: تا زمانی که بودجه های مناسب برای خرید 
این دستگاه ها در نظر گرفته نشود، امکان توسعه و رشد 

این ایستگاه ها در کشور کم است.
اندازی هر ایستگاه ها لرزه نگاری را  مرادی هزینه راه 
حدود۷۵۰ میلیون تومان برآورد کرد و گفت: این هزینه 

ها شامل ساخت ایستگاه و راه اندازی می شود.

تاکیدات قانونی برای توسعه ایستگاه ها تا عدد ۱۰۰۰

بر اساس ماده واحده ـ جزء )۱( بند »پ« ماده )۶۰( قانون 
برنامه پنجساله ششم توسعه اقتصادی، اجتماعی و 
فرهنگی جمهوری اسلامی ایران به شبکه ایستگاه های 
شتاب نگاری کشور در طی برنامه ششم توسعه، ضمن 
نوسازی دستگاه های موجود، حداقل ۱۰۰۰ ایستگاه جدید 
اضافه شود و شبکه لرزه نگاری و پیش نشانگرهای زلزله 

نیز به حداقل ۴۰۰ دستگاه افزایش یابد.
بر اساس این بند قانونی اولویت در توسعه این شبکه ها با 
مناطق زلزله خیز با خطر نسبی بالا و همچنین پهنه های 
جمعیتی با تراکم بالا است. مدیریت یکپارچه و متمرکز 
شبکه شتاب نگاری توسط وزارت راه و شهرسازی )مرکز 
تحقیقات راه، مسکن و شهرسازی( انجام می گیرد. در 
ضمن ظرفیت شبکه شتاب نگاری باید در قطع و وصل 
شریان های حیاتی )گاز و برق( در هنگام بروز زلزله به 

کار گرفته شود.
این در حالی است که با توجه به لرزه خیز بودن کشور و 
به گفته متخصص کلانشهرهای ایران با تمرکز جمعیتی 
بالا در خطر ریسک ناشی از زمینلرزه های بزرگ قرار دارند 
تاکنون تنها ۱۳۰ ایستگاه لرزه نگاری در کشور راه اندازی 
شده است و افزایش آن نیازمند همت دولتمردان و 

سرمایه گذاری در این عرصه است.

آخرین وضعیت ایستگاه های شتابنگاری

مهندس اسماعیل فرزانگان رئیس شبکه شتابنگاری 
ایران در خصوص آخرین وضعیت استقرار نسل جدید 
دستگاه های شتابنگاری در ایستگاه های سراسر کشور 
توضیح داد: تاکنون ۵۰۰ دستگاه شتابنگاری خریداری 
شده است که در یکی دو سال گذشته )در انتهای سال 
۱۳۹۷ و در طول سال ۱۳۹۸( از این تعداد حدود ۲۵۰ 
دستگاه نسل جدید شتابنگاری در نقاط مختلف کشور 

شده است.
وی با بیان اینکه تعدادی از این دستگاه ها جایگزین 
دستگاه های قدیمی و تعدادی از آنها در محل های جدید 
جایابی و نصب شده اند، خاطر نشان کرد: برنامه امسال 
این مرکز این است که باقی مانده دستگاه های نسل 
جدید شتابنگاری را تا پایان سال در کشور نصب کنیم از 
این طریق تعداد دستگاه های جدید نصب شده در کشور 

را به ۵۰۰ دستگاه افزایش دهیم.
نسل  دستگاه های  دقیق  تعداد  در خصوص  فرزانگان 
جدید شتابنگاری خریداری شده و نصب شده، توضیح 
داد: تعداد کل دستگاه های خریداری شده ۵۶۰ دستگاه 
بوده که از این تعداد ۲۵۰ دستگاه نصب شده است. 
کل دستگاه های سفارش داده شده به کشور وارد شده و 

سفارش جدیدی ارسال کردیم.
رئیس شبکه شتابنگاری کشور دلیل افزایش سفارشات 
را شرایط شیوع کرونا دانست و ادامه داد: در صورتی که 
امکان فراهم و بودجه مورد نیاز تامین شود، امیدواریم 
که بتوانیم خریدهای این دستگاه ها ادامه خواهیم داد.

وی با تاکید بر ضرورت استفاده از شبکه شتابنگاری 
در شرایط لرزه خیزی کشور با تاکید بر اینکه برای بهره 
مندی از دستگاه های شتابنگاری نمی توان عددی را به 
عنوان سقف ایستگاه های شتابنگاری اعلام کرد، گفت: 
در کشورهای توسعه یافته و لرزه خیز، ساختمان های 
بلند مستقر در مناطق لرزه خیر مجهز به این دستگاه ها 
هستند علاوه بر آن لازم است سدها، نیروگاه ها، پل ها، 
تونل ها، مراکز حیاتی و تاسیسات صنعتی بزرگ مجهز 

به این دستگاه ها باشند.
فرزانگان با بیان اینکه در کشور گام هایی که در این زمینه 
برداشته شده عمدتا برای توسعه شبکه ملی شتابنگاری 
و تجهیز تعدادی از سدهای کشور به این دستگاه ها بوده 
است، افزود: با این وجود ما در سایر جنبه های شتابنگاری 
سدها، پل ها و مراکز مهم صنعتی و مطالعه گسل ها 
هنوز پیشرفت نکردیم ضمن آنکه کشورهای پیشرفته و 
لرزه خیز به سمت استفاده از سامانه های هشدار و پاسخ 
سریع زمینلرزه برای کاهش خسارات جانی و مالی ناشی 
از بروز زلزله حرکت کردند. بدنه اصلی این قبیل سامانه ها، 
دستگاه های شتابنگار هستند و ضرورت دارد که برای 
شهرهای پرجمعیت و لرزه خیز کشور حتما احداث شود 

که در این زمینه نیز پیشرفت زیادی نکردیم.

مدیریت شهریگزارش



6
روزنامه

پنج شنبه 25 اردیبهشت 99 -  شماره  476
آگهی

 14757 ثبت  شماره  به  تعاونی  شرکت  هندسی  رویش  عمرانی  شرکت 
استناد صورتجلسه هیئت مدیره مورخ  به  و شناسه ملی 10100549306 
1398/11/14 نامه اداره تعاون 19073 - 98/12/13 تصمیمات ذیل اتخاذ 
شد : 1- امیر اکرمی پور با کدملی 3257240252 به سمت رئیس هیئت 
مدیره 2- محمد بنار با کدملی 0018317741 به سمت نائب رئیس هیئت 
مدیره 3- گیتی اکرمی پور با کدملی 1750889110 به سمت منشی هیئت 
مدیره انتخاب گردیدند. آقای علی بنار با کدملی 0018317731 به سمت 
مدیرعامل شرکت تعاونی انتخاب گردیدند کلیه قراردادها و اسناد تعهد 
آور و اوراق بهادار شرکت پس از تصویب هیئت مدیره با امضاء یک نفر از 
اعضای هیئت مدیره آقای امیر اکرمی پور رئیس هیئت مدیره به اتفاق 
آقای علی بنار مدیرعامل و مهر شرکت دارای اعتبار است و اوراق عادی 

و نامه ها با امضای آقای علی بنار مدیرعامل و مهر شرکت معتبر است. 
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز اداره ثبت شرکت ها و 
موسسات غیرتجاری کرج )843797(

شرکت راهبر پیشگامان آموت شرکت با مسئولیت محدود به شماره ثبت 28424 و 
شناسه ملی 10320804011 به استناد صورتجلسه مجمع عمومی فوق العاده مورخ 
1399/02/06 تصمیمات ذیل اتخاذ شد : - آقای ایلیا بدری با کد ملی 0313594244 
به موجب سند صلح شماره 22624مورخ 1398/12/01 در دفتر خانه اسناد رسمی 
شماره 88 حوزه ثبتی کرج مبلغ 4100000 ریال از سهم الشرکه خود را به خانم رکسانا 
اصلانی با کد ملی 0453629512 واگذار نمود و میزان سهم الشرکه خود را به مبلغ 
1400000 ریال کاهش داد . -آقای ایلیا بدری با کد ملی 0313594244 به موجب سند 
صلح شماره 22624مورخ 1398/12/01 در دفتر خانه اسناد رسمی شماره 88 حوزه 
ثبتی کرج مبلغ 1400000ریال از سهم الشرکه خود را به خانم سحر اصلانی به شماره 
شناسنامه 0013963708 واگذار نمود و میزان سهم الشرکه خود را به مبلغ صفر ریال 
کاهش داد . لیست شرکاء خانم رکسانا اصلانی دارای 8600000ریال سهم الشرکه 

خانم سحر اصلانی دارای 1400000ریال سهم الشرکه. 
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز اداره ثبت شرکت ها و 
موسسات غیرتجاری کرج )843793(

شرکت عمرانی رویش هندسی شرکت تعاونی به شماره 
استناد  به   10100549306 ملی  شناسه  و   14757 ثبت 
صورتجلسه مجمع عمومی فوق العاده مورخ 1398/11/14 
و نامه اداره تعاون 19073 - 98/12/13 تصمیمات ذیل 
اتخاذ شد : آدرس شرکت تعاونی از کرج- هفت تیر- لاله 
استان  به  نسترن  -ساختمان   4 واحد  پلاک 53-  یک- 
کوی  کرج،  شهر  مرکزی،  بخش  کرج،  شهرستان  البرز، 
اتحاد، خیابان فروردین جنوبی، بن بست نیما ، پلاک 
کدپستی  و  واحد 5  سوم،  طبقه  غزل،  ساختمان   ،38
3145914916 تغییر یافت -اساسنامه جدید شرکت مشتمل 
در 52 ماده و 29 تبصره به تصویب رسیده و جایگزین 

اساسنامه قبلی شد. 
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز اداره ثبت 
شرکت ها و موسسات غیرتجاری کرج )843791(

تاسیس موسسه غیر تجاری آبادیس طلوع سپید درتاریخ 1399/02/14 به شماره ثبت 
4580 به شناسه ملی 14009115386 ثبت و امضا ذیل دفاترتکمیل گردیده که خلاصه 
آن به شرح زیر جهت اطلاع عموم آگهی میگردد. موضوع : داوری درصورت لزوم 
پس از اخذ مجوزهای لازم از مراجع ذیربط مدت : از تاریخ ثبت به مدت نامحدود 
مرکز اصلی : استان البرز ، شهرستان کرج ، بخش مرکزی ، شهر کرج، محله حصارک 
بالا ، خیابان شهید رجایی ، بلوار شهید دکتر بهشتی)قزوین( ، پلاک 0 ، ساختمان 
مهدی ، طبقه اول کدپستی 3197636176 سرمایه شخصیت حقوقی : 1,000,000 ریال 
می باشد. اسامی و میزان سهم الشرکه شرکا : خانم سیده ساناز حسینی به شماره 
ملی 4890187308 دارنده 100,000 ریال سهم الشرکه خانم سرورسادات حسینی به 
شماره ملی 4898004490 دارنده 900,000 ریال سهم الشرکه اولین مدیران : خانم سیده 
ساناز حسینی به شماره ملی 4890187308 و به سمت نایب رئیس هیئت مدیره به 
مدت نامحدود خانم سرورسادات حسینی به شماره ملی 4898004490 و به سمت 
مدیرعامل و به سمت رئیس هیئت مدیره به مدت نامحدود دارندگان حق امضا : کلیه 
اوراق واسناد بهاداروتعهدآور ، شرکت ازقبیل چک - سفته - بروات - قراردادها عقود 
اسلامی و کلیه اوراق عادی،اداری با امضاء ثابت خانم سرورسادات حسینی )مدیر 
عامل( همراه با مهر شرکت معتبر می باشد. اختیارات مدیر عامل : طبق اساسنامه ثبت 

موضوع فعالیت مذکور،به منزله اخذ و صدور پروانه فعالیت نمی باشد. 
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز اداره ثبت شرکت ها و 
موسسات غیرتجاری کرج )843792(

شرکت برازمان سپهر ایلیا شرکت با مسئولیت محدود به شماره ثبت 25328 و شناسه 
ملی 10190068331 به استناد صورتجلسه مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده مورخ 
1399/02/02 تصمیمات ذیل اتخاذ شد : خانم مژگان عباسی به کدملی 0067521711 
و آقای عباس عباسی به کدملی 0057562342 وآقای محمد مهدی نواده خدادادی 
به کدملی 2990541144 )خارج از شرکاء ( به سمت اعضای هیات مدیره برا ی مدت 
نامحدود انتخاب شدند خانم مژگان عباسی به کدملی 0067521711 به سمت رئیس 
هیئت مدیره وآقای عباس عباسی به کدملی 0057562342 به سمت مدیرعامل 
و عضو هیئت مدیره و آقای محمد مهدی نواده خدادادی به کدملی 2990541144 
)خارج از شرکاء( به سمت عضو هیئت مدیره برای مدت نامحدود انتخاب شدند 
امضاء کلیه اوراق و اسناد بهادار و تعهدآور شرکت از قبیل چک و سفته و بروات و 
قراردادها و عقود اسلامی و اوراق عادی و اداری و همچنین کلیه عقود و قراردادها 
و امور مربوط به سازمان نظام مهندسی ساختمان فقط با امضاء مدیرعامل همراه با 

مهر شرکت معتبراست . 
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز اداره ثبت شرکت ها و 
موسسات غیرتجاری کرج )843789(

شرکت کشت و صنعت شمیم کوثر البرز شرکت تعاونی به شماره ثبت 30148 و 
شناسه ملی 14005870854 به استناد صورتجلسه هیئت مدیره مورخ 1398/02/31 و 
نامه اداره تعاون بشماره 308 - 99/2/7 تصمیمات ذیل اتخاذ شد : آقایان 1- محسن 
فلاح با کدملی 0323020429 به سمت رئیس هیئت مدیره 2- عزیز جمالپور با 
کدملی 2802417991 به سمت نائب رئیس هیئت مدیره 3- محمود آقانقی با کدملی 
0320832694 به سمت منشی هیئت مدیره انتخاب گردیدند. آقای حسین ایزدیار 
با کدملی 0321480996 به سمت مدیرعامل شرکت تعاونی انتخاب گردیدند. کلیه 
قراردادها و اسناد تعهد آور و اوراق بهادار شرکت با دو امضاء 1-حسین ایزدیار مدیرعامل 
به عنوان دارنده امضای ثابت 2- محسن فلاح رئیس هیئت مدیره همراه با مهر شرکت 
تعاونی دارای اعتبار خواهند بود و در غیاب رئیس هیئت مدیره امضای محمود آقانقی 
منشی هیئت مدیره معتبر است همچنین اوراق عادی شرکت تعاونی با امضای 

حسین ایزدیار مدیرعامل و مهر شرکت معتبر است. 
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز اداره ثبت شرکت ها و 
موسسات غیرتجاری کرج )843788(

شرکت تعاونی عمرانی رویش هندسی به شماره ثبت 14757 و شناسه ملی 
10100549306 به استناد صورتجلسه مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده 
مورخ 1398/11/14 و نامه اداره تعاون 19073 - 98/12/13 تصمیمات ذیل اتخاذ 
شد : آقایان امیر اکرمی پور مجید 2047 3257240252 25/06/62 کرمانشاه - 
محمد بنار سهراب 0018317741 0018317741 06/05/74 تهران - گیتی اکرمی 
پور مجید 12517 1750889110 09/12/49 اهواز به سمت اعضای اصلی هیئت 
مدیره - محمدرضا اکرمی پور مجید 1031 3257062982 09/10/53 کرمانشاه 
خانم لیلا اکرمی پور مجید 7723 3251301632 17/12/51 باختران به سمت 
اعضای علی البدل هیئت مدیره برای مدت سه سال انتخاب شدند آقای مجید 
اکرمی پور احمدقلی 182 3255629136 16/03/25 کرمانشاه به سمت بازرس 
اصلی و خانم سارا اکرمی پور مجید 1642 3257140010 30/06/59 باختران 
به سمت بازرس علی البدل تعاونی برای مدت یک سال مالی انتخاب شدند. 
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز اداره ثبت شرکت ها و 
موسسات غیرتجاری کرج )843796(

ثبت  شماره  به  محدود  مسئولیت  با  شرکت  سبز  محیط  خادمان  شرکت 
استناد صورتجلسه هیئت مدیره  به  24241 و شناسه ملی 10320595145 
مورخ 1399/02/10 تصمیمات ذیل اتخاذ شد : 1 - پیرو آگهی تاسیس بشماره 
11027/ث 90/32 مورخه 90/04/0193 مربوط به شرکت خادمان محیط سبز 
با مسئولیت محدود بشماره ثبت 408147 اداره ثبت شرکتهای تهران اعلام 
میدارد که نام خانوادگی آقای مجید عابدینی آبدر بشماره ملی 0322724058 
صحیح میباشد که اشتباها« مجید عابدی آبدر تایپ گردیده که بدین وسیله 

اصلاح گردید . 
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز اداره ثبت شرکت ها و 
موسسات غیرتجاری کرج )843795(

تاسیس شرکت با مسئولیت محدود آروند شعله پارسه درتاریخ 1399/02/18 به شماره ثبت 4641 به شناسه ملی 14009125718 ثبت و امضا ذیل دفاترتکمیل گردیده که خلاصه 
آن به شرح زیر جهت اطلاع عموم آگهی میگردد. موضوع فعالیت : انجام کلیه خدمات مشاوره ای و پیمانکاری ، ازقبیل گازرسانی ،آب رسانی وطراحی،مطالعات و اجرای 
طرحهای راه سازی شامل راه های شهری،روستای ، انجام کلیه امور ساختمانی راهسازی ، نهر کشی ، زهکشی،جدول کشی وانجام کلیه عملیات آپارتمان سازی ، پل سازی ، 
سد سازی ، تونل سازی ، محوطه سازی ، نقشه کشی ، نقشه برداری ایجاد و راه اندازی کلیه پروژه های صنعتی ، فنی ، جوشکاری ، برشکاری تراشکاری ، لوله کشی خطوط ، 
رنگ آمیزی ، سند پلاست ، ایزوگام ، تهیه و تامین ماشین آلات سبک و سنگین خرید و فروش آن، خرید و فروش ، تولید بتن و مصالح ساختمانی ، ضایعات ساختمانی ، 
اجرای اسکله ،شرکت در مناقصات ومزایدات ،شرکت در نمایشگاه های داخلی و خارجی درصورت لزوم پس از اخذ مجوزهای لازم از مراجع ذیربط مدت فعالیت : از تاریخ ثبت 
به مدت نامحدود مرکز اصلی : استان البرز ، شهرستان ساوجبلاغ ، بخش مرکزی ، شهر شهرجدیدهشتگرد، محله شهرجدیدفاز3 ، خیابان )کارکنان شهرداری ( ، کوچه شهرآرا 
یکم ، پلاک 0 ، مجتمع کارکنان شهرداری تیپ A ، بلوک A1 ، طبقه اول ، واحد شرقی کدپستی 3361867253 سرمایه شخصیت حقوقی عبارت است از مبلغ 1000000 ریال 
نقدی میزان سهم الشرکه هر یک از شرکا آقای احمدرضا لرزنگنه به شماره ملی 3920378067 دارنده 340000 ریال سهم الشرکه آقای علیرضا لرزنگنه به شماره ملی 3920620518 
دارنده 330000 ریال سهم الشرکه آقای محمدرضا لرزنگنه به شماره ملی 3933789656 دارنده 330000 ریال سهم الشرکه اعضا هیئت مدیره آقای احمدرضا لرزنگنه به شماره 
ملی 3920378067 و به سمت رئیس هیئت مدیره به مدت نامحدود آقای علیرضا لرزنگنه به شماره ملی 3920620518 و به سمت عضو هیئت مدیره به مدت نامحدود آقای 
محمدرضا لرزنگنه به شماره ملی 3933789656 و به سمت مدیرعامل به مدت نامحدود و به سمت نایب رئیس هیئت مدیره به مدت نامحدود دارندگان حق امضا : کلیه 
اوراق و اسناد بهادار و تعهد آور شرکت از قبیل چک ، سفته ، بروات ، قراردادها، عقود اسلامی و همچنین کلیه نامه های عادی و اداری باامضاء هریک از اعضای هیئت مدیره 

به تنهایی همراه با مهر شرکت معتبر می باشد. اختیارات مدیر عامل : طبق اساسنامه ثبت موضوع فعالیت مذکور به منزله اخذ و صدور پروانه فعالیت نمی باشد. 
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز مرجع ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری ساوجبلاغ )843794(
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آگهی تاسیس 

شرکت کشت و صنعت شمیم کوثر البرز شرکت تعاونی به شماره ثبت 30148 
و شناسه ملی 14005870854 به استناد صورتجلسه مجمع عمومی عادی مورخ 
1398/02/31 و نامه اداره تعاون 308 - 99/2/7 تصمیمات ذیل اتخاذ شد : آقایان 
محمود آقانقی محمدقاسم 0320832694 1932 05/08/44 28 2 عزیز جمالپور 
مهدی 2802417991 677 15/09/35 21 3 محسن فلاح مرادعلی 0323020429 
احمد  ایزدیار  اعضای اصلی هیئت مدیره حسین  به سمت   19 15/02/47 11
0321480996 457 07/03/51 18 7 هادی گل محمدی ابراهیم 0321655699 
30/02/58   6 به سمت اعضای علی البدل هیئت مدیره برای مدت 3 سال انتخاب 
گردیدند . آقای رضا حسین پور علی میرزا 0072018658 14942 18/11/61 20 به 
سمت بازرس اصلی و محمدحسین امیر عبدالوهاب 0310233879 0310233879 
08/04/68 10 به سمت بازرس علی البدل برای مدت یک سال مالی انتخاب گردیدند. 

صورت های مالی سال 97 شرکت قرائت و به تصویب مجمع عمومی رسید.
 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز اداره ثبت شرکت ها و 
موسسات غیرتجاری کرج )843790(

آگهی تغییرات 
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روزنامه

7 فرهنگی

فیلم سینمایی »ائو« )خانه( که عنوان بهترین فیلم 
جشنواره جهانی فجر را در کارنامه دارد از فردا در شبکه 

نمایش خانگی توزیع می شود.
فیلم سینمایی ائو اولین ساخته بلند سینمایی اصغر 
جشنواره  پنجمین  و  سی  در  نمایش  با  یوسفی نژاد 
جهانی فیلم فجر توانست سیمرغ زرین و سیمین 

بهترین فیلم و فیلمنامه را دریافت کند.
این فیلم در سی و پنجمین جشنواره فیلم فجر نیز با 
استقبال گسترده منتقدان و اهالی سینما روبرو شد و 
از مهرماه سال ۱۳۹۶ در گروه سینمایی هنر و تجربه 

اکران شد.
فیلم سینمایی ائو از اکران در سینماهای هنر و تجربه 
و حضور در هجده جشنواره  معتبر بین المللی از جمله 
تالین،  سیاه  شب های  پکن،  توکیو،  فیلم  جشنواره 
ترنسیلوانیا، استانبول و ... از فردا وارد شبکه نمایش 

خانگی می شود.
ائو داستان یک روز از زندگی سایه است که به خاطر 

ازدواج، از شش سال پیش ارتباطش را با خانواده  قطع 
کرده است؛ زمانی به خانه برمی گردد که طبق وصیت 
دانشگاه  تشریح  اتاق  به  را  او  مأموران جسد  پدرش 
این وصیت  با  نمی تواند  سایه  اما  می کنند.  منتقل 

نامتعارف کنار بیاید.
محدثه حیرت، رامین ریاضی، غلامرضا باقری، وحیده 
نویدی، رضا محمودی، حامد غفارپور، حسام کاظمی، 
صلاحی،  حمید  محمدی،  رضا  کهنسال،  محسن 
آقاجانی،  غلامرضا  داوودی،  سحر  کیان،  شمس الله 

سلوی خدایی از بازیگران فیلم ائو )خانه( هستند.
پخش نسخه اینترنتی ائو را شرکت هنر اول برعهده 
دارد و فیلم در بستر سایت فیلیمو از فردا در اختیار 

مخاطبان قرار خواهد گرفت.
ائو )خانه( از فردا ۲۵ اردیبهشت وارد شبکه نمایش 

خانگی خواهد شد.

به کارگردانی »اصغر یوسفی نژاد«؛

»ائو« خانه به زودی در شبکه نمایش خانگی توزیع می شود

ابن ملجم نام نیست، »مرام« است؛
بیایید در این شبهای قدر

 کمی خودمان را ورق بزنیم
جمله  از  را  قدر  های  شب 
که  دانم  می  هایی  شب 
صورت  به  بزرگ  خداوند 
ما  به  را  نگاهش  خاص 
اندازد تا ذهن  زمینیان می 
های خسته از خود و خسته 
از این دنیای به تکرار نشسته 

را کمی جلا دهیم.
در این  شب ها باید کمی خودمان را ورق بزنیم و با خودمان 
صادق باشیم، که چه ها کرده ایم و چه ها که نکرده ایم. 
استغفار و توبه را پیرهن تن مان کنیم و این ملجم های 
درون مان را دور بریزیم و زیستن مان را خدایی وار و برای او 

کنیم او که از رگ گردن به ما نزدیک تر است.
از یاد نبریم ابن ملجم صرفا نام فردی زیسته در پهنه تاریخ 

نیست و هر کسی می تواند ابن ملجم زندگی اش باشد.
ابن ملجم کسی است که اسیر توهمات و تعصبات است.

ابن ملجم گمراهی است که خود را بر حق می پندارد.
ابن ملجم با نام خدا آدم می کشد.

ابن ملجم به مسجد می رود، اما ستمکار و گمراه است.
ابن ملجم می تواند من باشم، تو باشی...

ابن ملجم نام نیست، »مرام« است.
ابن ملجم صرفا قاتل علی )ع( نیست.

ابن ملجم کسی است که قاتل خرد و آگاهی است.
ابن ملجم کسی است که با شمشیر ریا بر فرق »حقیقت« 

می کوبد.
حقیقت؛ انسانیت و آزادگی است.

حقیقت وارستگی است.
حقیقت کنار گذاشتن نفس پرستی و قدرت طلبی است.

هر زمان که با حقیقت جنگیدیم، ابن ملجم خود را تقویت 
کرده ایم.

هر چند شناسنامه مان، این نام را تایید نکند.
پس بیاییم در این شبها این ملجم درون مان را پاک کنیم 
و کمی خودمان را ورق بزنیم. بی شک او مشتاق و منتظر 

ماست و به دیده مهربانانه به نظاره ما نشسته است.
التماس دعا در این شب های خدایی...

19  و 21 رمضان هر سال یادآور زخم خوردن و در خون 
یادآور  است.  )ع(  مرتضی  علی  عدالت  غلطیدن شهید 
اینکه بسیاری از افراد تا چه میزان از عدالت بیزارند و 
و  زمین  فخر  فرق  بر  قیمت ضربت شمشیر  به  حتی 
آسمان، آن هم بر محراب نماز، به دنبال خلاصی از آن 
هستند. واقعا دیگر نیاز نمی بینم در این روز شوم از 
مقام و منزلت علی )ع( و جنات و سکنات این یگانه 
عالم، حیدر کرار، حرفی بزنم که همگان می دانیم کم و 
بیش علی )ع( در کجای جغرافیای دلاوری و شجاعت و 
معنا و معرفت در خلقت ایستاده است. چرا که  بحث 
اصلی دیگر بر سر این است که بعد از هزار و اندی سال 
دوران فترت که در آن کسی برای قسط و عدل حکومتی 
بنا نکرده بود، حال حکومتی بر مبنای عدل علی )ع( بنا 
شده و اگر حواسمان نباشد که حرامیان داخلی و خارجی 

که از ریزه خواری ها و ویژه خواری هایشان در اثر غفلت 
مردم و حاکمان ادامه داشته و حسابی فربه شده اند و 
هزاران عروس هزار رنگ برای زینت حجله فریب دارند تا 
بفریبند مردمان جاهل را برای شوریدن و ضربت دوباره بر 

فرق سر علی ها و علی وار کردارها...
از گردنکشان و  بود  به دنبال ستاندن حق ضعفا  علی 
برای گرفتن و ستاندن آن حق، مصلحت نمی شناخت 
و »مرام علی« داشتن هم همین عدم مصلحت اندیشی 
در گرفتن حق ضعفا در مقابل زورمندان است. چیزی 
که امروز عطش خواستنش در جامعه بغایت ملموس 
است و اگر حاکمیت غیر از این رفتار کند باز محراب 
خونین و کشته های عدالت است که تصویر گر آینده این 
حاکمیت خواهد بود و هلهله مستکبرین و ناله مسکینان 

و مستضعفین هم.
این درخت انقلاب علوی امروز در خطر و تهدید تبرهایی 
است که دزدان و غارتگران داخلی از یک سو و جانیان و 
قاتلان و دشمنان خارجی از سوی دیگر بر دست گرفته 
اند و به هیچ عنوان نباید درهم کوبیدن غارتگران بیت 
المال به خاطر درگیر بودنمان با شیاطین خارجی و تحریم 
و فشار خارجی به تسامح و تساهل بیفتد و یا خدای 
نکرده تعطیل شود. مقاومت این ملت به مثابه پاسبانان 
این درخت در برابر هجمه خارجی در گرو مبارزه علی وار 

و بدون مسامحه و مصلحت اندیشی با غارتگران و دزدان 
و گردنکشان اقتصادی داخلی است و بزرگان نظام باید 
بدانند هرگونه انحراف از این رویه علی وار به قیمت از 
دست دادن فرصتی تاریخی خواهد بود که قطعا دیگر 
برای شیعه علی تکرار نخواهد شد. پس یادمان باشد 
این شب ها، شب »قدر« است. همان شبی که در آن 
مقدار و قدر هر کسی مشخص می شود و اگر قدر ما 
به اندازه مقداری که از آن دم می زنیم نباشد مگر خدا 
خودش رحم کند بر آنچه مقدر خواهد شد که بر سرمان 

بیاید... الهی العفو.

سخن مدیرمسئول

علی )ع( به دنبال ستاندن حقِ ضعفا بود...
یادداشت

مهرداد تیموری

رضا عباس زاده مدیرمسئول

 رئیس خانه مطبوعات البرز

شبکه خانگی

مهدی هاشمی به جمع بازیگران فیلم سینمایی »کوسه« 
به کارگردانی علی عطشانی پیوست.

جمع  به  هاشمی  مهدی  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
علی  کارگردانی  به  »کوسه«  سینمایی  فیلم  بازیگران 
احمدی  محمد  اجرایی سید  تهیه کنندگی  و  عطشانی 

پیوست.
پیش تولید »کوسه« از ۱۵ بهمن ماه و در سکوت خبری 
آغاز شده بود و قرار بود فیلمبرداری آن از اواسط فروردین 
ماه آغاز شود که با شیوع کرونا به تعویق افتاد و بر اساس 

برنامه ریزی ها اواخر خردادماه کلید زده خواهد شد.
در  احمدی  مهران  و  جمشیدی  پژمان  حضور  تاکنون 
»کوسه« قطع شده است. این فیلم بر اساس فیلمنامه ای 

از پیمان عباسی ساخته می شود.
تعدادی از عوامل این فیلم که تاکنون حضورشان در این 
از کارگردان: علی عطشانی،  پروژه قطعی شده عبارتند 
تهیه کننده اجرایی: سیدمحمد احمدی، علی عطشانی، 
نویسنده: پیمان عباسی، طراح صحنه و لباس: مجید 
علی اسلام، مدیر فیلمبرداری: محمود عطشانی، صدابردار: 
گلزاده،  امید  چهره پردازی:  طراح  شاهوردی،  محمد 
چهره پرداز: فرزانه زردشت، دستیار کارگردان و برنامه ریز: 
وحید مهین دوست، مدیر تولید: سعید دلاوری، مدیر 
امور بین الملل: امید چوگانی، مجری طرح: بیتا فیلم 
تهران، مشاور رسانه ای و مدیر روابط عمومی بیتافیلم: 

مریم قربانی نیا.

به کارگردانی »علی عطشانی«؛  »مهدی هاشمی« به کوسه پیوست

سینمای ایران

برای دانلود فایل پی دی اف
 همه شماره های روزنامه

 به سایت  » دنیای هوادار« 
مراجعه کنید

WWW.DonyayeHavadar.ir
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»رئیس فدراسیون گلف« در گفت و گو با »دنیای هوادار«:

گلف ارزانترین ورزش دنیاست! 
زمین گلف انقلاب هنوزهم جزو بهترین ها در آسیاست

زمانی که زمین گلف استاندارد در مجموعه انقلاب احداث 
شد در قاره آسیا زمینی به این زیبایی وجود نداشت؛ بسیار از 
کشورهای عربی همسایه که اصلا زمین گلف نمی دانستند 
چی هست. زمینی در بهترین نقطه به لحاظ آب و هوا و زیبا 
در دامنه رشته کوه البرز با فضای سبز عالی و درختانی از همه 
نوع، هنوز هم خوش آب و هوا ترین و بهترین موقعیت را در 

بهترین نقطه تهران دارد.
اگر یک مقدار شرایط و زیرساخت ها آماده باشد می توان در 
این فضای منحصر به فرد بزرگترین و بهترین مسابقات بین 
المللی و قاره ای را برگزار کرد ولی وقتی دقیق شویم و بدانیم 
که دسترسی خود فدراسیون گلف به تنها زمین موجود در 
کشور به سختی انجام می شود و ساختمانی که متعلق به 
فدراسیون گلف بوده را به فدراسیون بانوان کشورهای اسلامی 
داده اند و فدراسیون گلف تا چندی پیش در بلوار فردوس بود 
و چندی است که به جردن نقل مکان کرده است! این هم 
از نتایج بی تدبیری مسولان گذشته وزارت ورزش بود که به 
جای حل مشکل یک فدراسیون بر مشکلات ده فدراسیون 

افزودند.
با این وجود گلف طی دو سال اخیر تحرک خوبی داشته و 
مسابقات داخلی را برگزار کرده و تیم های دختران و پسران را 
به قهرمانی آسیا اعزام داشته و دوره های آموزشی و مسابقات 
داخلی را بر گزار کرده است. با بودجه یک میلیاردی که نیمی 
از آن برای حقوق پرسنل می رود؛ در همین راستا گفت و گوی 
مفصلی با »حمید عزیزی« رئیس فدراسیون گلف ایران داشته 

ایم که خواندن آن خالی از لطف نخواهد بود:

 شما الان باید کنار زمین گلف باشید بفرمایید 
در جردن چه می کنید؟!

ممنون از بابت اینکه رسانه خوب شما به این نکته بسیار 
حساس و حیاتی توجه نشان داده است. داستان مفصلی 
دارد ولی از آبان ماه 97 که بنده به ریاست فدراسیون انتخاب 
شده ام تمام تلاشم را برای بازپس گیری ساختمان فدراسیون 
در جوار زمین گلف بکار بسته ام و البته طرح جدیدی را ارائه 
داده ایم که بسیار فراتر از جا به جایی ساختمان فدراسیون 

است.
با مشارکت یکی از شرکت ها طرحی شامل احداث یک کمپ 
مجهز را در فضای خالی حاشیه زمین گلف به وزارت ورزش 
و شرکت توسعه و نگهداری اماکن ورزشی داده ایم و پاسخ 
دوستان نیز مثبت بوده اما منتظریم مباحث کرونا فروکش 

کند تا با توافق نهایی کار را شروع کنیم.
در این طرح که نما و نقشه آن را در فدراسیون ملاحظه می 
کنید با مشارکت بخش خصوصی یک مجموعه  مجهز شامل 
سالن آموزش، خوابگاه برای اردوهای ملی، سالن غذاخوری و 
ساختمان اداری دیده شده و آماده بهره برداری است؛ البته 
قرار است که بخش خصوصی در این طرح بزرگ مشارکت 
کند و با دیدگاه تفریحی ورزشی به گونه ای این کمپ را ایجاد 
خواهد کرد که ضمن استفاده آن شرکت برابر توافقی که می 
شود در مدتی معین، گلف نیز بتواند با ایجاد این مجموعه 
اردوها و دوره های آموزشی و مسابقات را از طریق این کمپ 

پیگیری نماید.

 اما آقای عزیزی گلف به قدری درآمدزا هست که 
بهره بردار بتواند حداقل آورده خود را برگرداند؟ چون در هر حال 
هر شخص یا شرکتی که جایی سرمایه گذاری می کند اول از 

همه به منافع خود فکر می کند.

بله کاملا درسته. اولا این شرکتی که برای این مهم انتخاب 
شده کارش را بلد است و می داند چگونه هزینه هایش و 
سرمایه ای که می گذارد را جبران کند ولی حقیقتا این ها 
عموما افرادی علاقمند به ورزش هستند و شاید اگر این پول را 
جای دیگری سرمایه گذاری کند سود بیشتری نصیبش شود 
اما حقیقتا عاشق ورزش هستند و می خواهند یک یادگاری 
هم از خود بر جای بگذارند و برای من مایه افتخار است که 
یک مجموعه ماندگار و البته کاربردی و زیبا برای گلف ایجاد 
کنیم و این قول را می دهم که در صورت تکمیل کمپ 
فوق در آینده در آمدزایی همیشگی برای ورزش گلف ایجاد 

خواهد شد.

  از زمان حضور شما حدود 18 ماه گذشته و در 
تقویم این 18 ماه حدود 30 برنامه اجرایی شده که بخشی 
هایی از این برنامه ها برای نخستین بار بوده است. آیا بودجه 

یک میلیاردی کفاف این امور را داده است؟

و 50  می شود  جاری  امور  در حقیقت صرف  بودجه  این 
درصدش فقط برای پرسنل می رود. تازه ما کمترین پرسنل را 
در جمع فدراسیون ها داریم. یعنی 9 نفر که بنده و خزانه دار 
حقوقی نمی گیریم اما با کمک هایی که گرفتیم و مشارکت 
برخی نهادها و دوستان تا به حال روی زمین نمانده ایم و بعد 
از این نیز لنگ نخواهیم شد. ما 30 برنامه طی این 18 ماه 
داشته ایم که اعزام به مسابقات پسران و دختران آسیا و اعزام 
تیم بانوان به مسابقات بین المللی برای نخستین بار صورت 
گرفت و برای اولین بار دوره  آموزش داوری در رشته مینی 
گلف را با حضور 80 نفر از سراسر کشور برگزار کردیم و این 80 
نفر الان داری کارت رسمی هستند که تا به حال نداشته ایم.

کمک به تکمیل و احداث 15 زمین مینی گلف در سراسر 
کشور از جمله دیگر فعالیت های ما بوده ولی در امر توسعه 
همگانی هم اولین دوره جام رسانه ها و جام ایثار را برگزار 
کردیم که خیلی با استقبال مواجه شد و انشالله امسال هم 
در روز خبرنگار اگر شرایط عادی شود دومین دوره جام رسانه 

ها را در نظر داریم.
برگزاری جام دیپلمات ها نیز در بهترین موقعیت ممکن 
را داشتیم ولی به عنوان یک رشته المپیکی از آینده و 
پشتوانه سازی هم غافل نشدیم. مطابق استانداردهای 
جهانی مسابقات رده های سنی را در بخش دختران و 
پسران در 5 رده سنی بر گزار کردیم تا پشتوانه سازی کنیم 
و تقریبا سال گذشته 99 درصد تقویم را انجام دادیم که 

کرونا اجازه نداد بخش پایانی سال را تکمیل کنیم...

 در ذهن مردم و خود من ورزش گلف بسیار 
چگونه  شده؛  داده  نشان  دارها  سرمایه  و مخصوص  گران 

می توان این رشته را عمومیت بخشید؟!

بر خلاف این نظریه، بنده با ادله و حساب و کتاب می 
گویم که گلف ارزانترین رشته ورزشی دنیاست. یک دست 
ست کامل تجهیزات گلف با 6 عدد چوب مخصوص و 
توپ و کیف و چرخ و... مجموعا همین الان سه میلیون 
تومن آب می خورد. این مجموعه کامل را حداقل تا 20 
سال می توان مورد استفاده قرار داد یعنی پدر و فرزند 
بازی  و  تمرین  فوق  تجهیزات  با  توانند  می  ها  نوه  و 
کنند. شاید سوال کنید که زمین چمن از کجا بیاریم با 
آن مساحت بالا... اولا گلف را در زمین فوتبال هم می 
توان پیاده کرد. ثانیا در حال حاضر »مینی گلف« در هر 
نقطه که لازم باشد شما دسترسی دارید و می بینید که در 
فضای 20 متری دفتر فدراسیون هم می توان تمرین کرد. 
البته مسابقات رسمی قضیه متفاوتی دارد ولی ما طی 
این 18 ماه با تکیه بر آنچه موجود هست در 29 استان 
هیات فعال داریم و فقط هرمزگان و کردستان مانده که 
این دو استان را نیز فعال خواهیم کرد. به اضافه کیش 
و منطقه آزاد اروند. همین جا هم از طریق روزنامه شما 
به همه استان ها و بخش خصوصی اعلام می کنم که 
تجهیزات گلف هر تعداد که لازم دارند به فدراسیون اعلام 
کنند و ما در اختیارشان قرار خواهیم داد؛ بدین صورت 
که 50 درصد را فدراسیون و 50 درصد را هم هیات های 

استانی پرداخت خواهند کرد.

گفت و گو

- مـن بـه جهـت شـفاف سـازی پیشـنهاد می کنـم که فدراسـیون ها تمـام دخل 
و خـرج خـود را روی سـایت قـرار دهنـد. بودجـه ای کـه وارد می شـود بـه اضافه 
سـایر درآمدهـا و همچنیـن نوع هزینه ای که صورت مـی گیرد، با توجه به اینکه 
اغلـب فدراسـیون ها بیـش از آن بودجـه ای کـه مـی گیرنـد درآمدزایـی دارند فکر 

مـی کنـم بـه نفع ورزش کشـور باشـد که ریـز مخارج را روی سـایت قـرار دهند.
- بودجه فدراسـیون گلف با 4 رشـته ورزشـی )گلف، وودبال، مینی گلف و...( در 

سـال 98 یـک میلیـارد تومـان بوده که بـا کمک کمیته المپیک بـه یک میلیارد 
و دویسـت میلیـون تومـان افزایـش پیدا کرده؛ گفتم که نصـف این مبلغ  صرف 
حقوق 9 نفر پرسـنل ماسـت. شـما بفرمایید بـا این پول باقیمانـده چه کاری می 

تـوان انجام داد؟
- من خودم فوتبالیسـت هسـتم و معتقدم فوتبال فلسـفه دیگری دارد. ولی در 
رسـانه هـای مـا و رسـانه ملـی 90 درصـد توجـه و گـزارش ها سـمت فوتبال می 

رود و ایـن مـی شـود کـه قرارداد یـک بازیکن درجه سـه فوتبال بیشـتر از بودجه 
سـالانه یـک فدراسـیون بـا این تشـکیلات اسـت و معتقـدم که باید یـک موازنه 

ای بیـن ایـن دو موضـوع به وجـود آید.
- زمیـن گلـف مسـجد سـلیمان اولیـن زمین در آسیاسـت کـه زیرسـازی آن فوق 
العـاده اسـت امـا متاسـفانه فاقـد چمـن مـی باشـد و حیـف اسـت که بـه حال 

خـود رها شـود...

حرف های خودمونی

سیدفرشاد فیض آبادی

  خبرنگار

کمک به تکمیل و احداث 15 زمین 
مینی گلف در سراسر کشور از جمله 
دیگر فعالیت های ما بوده ولی در 
اولین  هم  همگانی  توسعه  امر 
دوره جام رسانه ها و جام ایثار را 
برگزار کردیم که خیلی با استقبال 
مواجه شد و انشالله امسال هم در 
روز خبرنگار اگر شرایط عادی شود 
در  را  ها  رسانه  جام  دوره  دومین 

نظر داریم.


